



Thank You

**BUDDHIST
VAJRAYANA CHARITY
FUNDS ASSOCIATION**

for supporting
Orbis World Sight Day 2020

Continuous 3 years or above

17 December, 2020

Receipts Enclosed : 1

Donor no. 捐款者編號 : 1004775569
Attn : Miss Tang Kim Ping Rosa
Buddhist Vajrayana Charity Funds Association
PO Box
Yuen Long Post Office
Yuen Long, NT

Dear valued Orbis supporter,


Orbis would like to express our heartfelt gratitude to your company's support in Orbis World Sight Day 2020. Your generosity empowers us to save sight in the world's most needy countries, opening the window of hope for the 253,000,000 blind people around the globe.

Orbis World Sight Day 2020 was a great success, raising some HK\$5,670,000 from over 8,000 individuals and 210 organizations for our global sight saving mission. To express our heartfelt thanks, please find enclosed a certificate of acknowledgement and a copy of this year's donor acknowledgement ad. Please check this letter's upper right-hand corner for the number of donation receipt(s) we have enclosed for your records.

Should you have any enquiries, please contact my colleague, Ms. Emily Cheung at 2508 7024.

We look forward to having your participation again next year.

Yours sincerely,



Linda Woo
Director, Business Development

親愛的奧比斯支持者：

奧比斯衷心感謝 貴機構支持「奧比斯世界視覺日 2020」。貴機構的參與讓我們得以延續世界各地的救盲工作，為全球 2.53 億需要迫切援助的視障人士打開希望之窗。

今年奧比斯世界視覺日活動籌得超過 567 萬港元善款，有逾 210 間工商機構及學校參與；合共超過 8,000 位市民攜手「資」援我們培訓醫護人員、以及為救盲任務準備醫療藥物和器具。為表謝意，隨函附上感謝狀、鳴謝廣告及捐款收據予 貴機構惠存，敬請查閱此信件右上方列出之收據數目以供參考。

如有任何查詢或合作事宜，請致電 2508 7024 聯絡張小姐。奧比斯熱切期待您來年的參與！



胡慧玲 謹啟
Director, Business Development
二〇二〇年十二月十七日